
MÀSTER UNIVERSITARI EN ESTUDIS TEATRALS 

ACTA DE SEGUIMENT DE LA COMISSIÓ DE DOCÈNCIA 

(Primer Quadrimestre) 

 

 

DATA: 13 de febrer del 2024 
HORA: 09:30h 
LLOC: Reunió presencial a l’Institut del Teatre de la Diputació de Barcelona 
 

HI ASSISTEIXEN: 

Jordi Jané Lligé, coordinador general del MUET (UAB) 
Riikka Annina Laakso, sots-coordinadora del MUET (IT) 
Lluís Victory Cirer, alumne, delegat del curs 23/24. 
 

Pren nota de l’acta Jordi Jané 

 

ORDRE DEL DIA: 

1. Tancament i signatura de l’acta de la reunió del passat 12 de desembre de 2023. 

2. Valoració del final del primer quadrimestre del MUET per part del coordinador general, 

Jordi Jané. 

3. Valoració del final del primer quadrimestre del MUET per part de la sots-coordinadora, 

Riikka Laakso. 

4. Valoració del final del primer quadrimestre del MUET per part dels estudiants  

5. Torn obert de paraula i tancament de la sessió. 

 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 

 

1. Tancament i signatura de l’acta de la reunió del passat 12 de desembre de 2023 

La sessió s’inicia amb la signatura i tancament de l’acta que es va redactar amb motiu de la 

Comissió de Docència que es va dur a terme el passat 12 de desembre de 2023, després d’haver 

sigut revisada i corregida per les tres parts presents a la reunió. 

 

2. Valoració del final del primer quadrimestre del MUET per part del coordinador 

general, Jordi Jané 

El coordinador general del Màster pren la paraula i s’actualitzen els diferents aspectes que 

s’havien parlat a la reunió del 12 de desembre. 

 2.1 Generació d’una plataforma comuna 
Un dels temes que més va ocupar la sessió passada fou el desenvolupament d’una 

infraestructura virtual comuna per a les dues institucions que coordinen el MUET (UAB 

i IT). És una situació que requereix de temps i del compromís d’ús tant del professorat 

com l’alumnat. Alguns professors de l’IT tenen identificació pròpia per al Campus Virtual 

de la UAB, però com que paral·lelament també es treballa amb Teams a l’IT resulta poc 

pràctic tenir una estructura per a cada institució. Moltes vegades el problema no és accedir 

a la informació, sinó ubicar-la en els diferents espais virtuals que es tenen. Això també 

s’aplica als correus institucionals. A principi de curs s’utilitza el correu personal perquè 

els institucionals encara no s’han generat; després, una vegada els correus corporatius ja 

s’han generat, s’hauria d’establir un criteri únic d’ús per saber quin utilitzar i també és 

tasca de l’alumnat assegurar-se de revisar la safata d’entrada o redireccionar-se els correus 

a una única safata. Sigui com sigui és un procés llarg en el que tothom està interessat però 

és tasca comuna posar cadascú la seva millor part per a poder anar gestionant la 

comunicació de moment amb els recursos que es tenen, encara que siguin massa. 

2.2 Relació i distribució d’assignatures teòriques i pràctiques. 

Abans de la realització de la Comissió de Docència, el coordinador general va demanar 

al delegat que recollís informació sobre la rebuda per part de l’alumnat sobre el fet de 

tenir totes les assignatures teòriques al primer semestre i les pràctiques al segon. En 



general, aquest fet ha sigut ben rebut pels estudiants i en tenen una opinió favorable, no 

ha suposat cap trava la mancança de desenvolupaments més pràctics al llarg dels primers 

mesos. Molts alumnes opinen que també es favorable perquè genera una motxilla de 

coneixement i un marc teòric que contribueix a encarar el segon semestre amb l’horitzó 

més expandit. Tanmateix, el coordinador ha explicat que des de Qualitat Acadèmica 

informen que no seria possible fer canvi d’assignatures entre semestres perquè per 

normativa s’han de cursar sempre 30 crèdits ECTS en el primer semestre. Si s’intercanvia 

una assignatura entre els dos semestres, la optativa en qüestió passaria a ser obligatòria 

per assolir els 30 crèdits respectius i es perdria aquesta optativitat. Per assegurar que ningú 

no es quedi fora una optativa o, pel contrari, que n’hagi de cursar una a la força, s’estableix 

per norma adjudicar totes les assignatures de formació obligatòria al primer semestre, de 

manera que ja s’assoleixen els 30 crèdits reglamentaris. 

 

3. Valoració del final del primer quadrimestre del MUET per part de la sots-

coordinadora, Riikka Laakso 

La sots-coordinadora pren la paraula i parla sobre els següents temes: 

3.1.  Inici del PRÀCTICUM 

Amb l’inici del segon semestre la sots-coordinadora vol saber l’estat dels alumnes que cursen 

el PRÀCTICUM. La nova normativa de pràctiques suposa la cotització per part dels 

estudiants durant el període d’assistència a aquestes i s’han de signar diferents convenis entre 

les institucions i entre aquestes i els alumnats. Molts estudiants venen de fora del país, el que 

suposa iniciar tràmit per a obtenir un NIE i un número de la Seguretat Social. A més, es 

obligatori tenir signatura digital per a la firma. 

L’inici del Segon Semestre suposa un seguiment més individual del procés de pràctiques per 

compte de Carlota Subirós, coordinadora del mòdul. D’aquesta manera, es desconeix l’estat 

de cadascun dels alumnes que cursen el PRÀCTICUM i si han iniciat les gestions 

burocràtiques pertinents, així com si han tingut algun problema amb aquestes. Es decideix 

que la sots-coordinadora es posarà en contacte amb la Carlota Subirós per a assabentar-se de 

l’estat de la qüestió. 

Tot i així, des dels estudiants es transmet la necessitat d’aclarir potser des de les reunions i/o 

tutories informatives i inicials del MUET la informació sobre els requeriments de l’alumnat 

que vulgui cursar el PRÀCTICUM (NIE, SS, signatura electrònica,...) per així poder iniciar 

els tràmits el més abans possible i agilitzar la firma de convenis quan sigui necessari. 

3.2.  Sessió sobre els Treballs de Final de Màster del 9 de febrer de 2024 

La sots-coordinadora demana també retornament sobre la sessió sobre els TFMs que es va 

dur a terme el passat divendres 9 de febrer a la UAB, amb motiu de posar en comú les diferents 

recerques i exposar-les davant professorat aliè que pugui aportar el seu punt de vista i fer 

suggeriments pertinents a cada alumne. El delegat del curs explica que la sessió plantejada 

resulta profitosa i la visió de professor extern suposa obrir l’horitzó de la recerca de cadascú 

i permet sumar nous elements o tenir-los en compte. Tot i així, com que la sessió es va fer un 

divendres al matí, molta gent no va poder assistir per motius laborals, de manera que el 

quòrum va ser petit. A més, com que la sessió estava programada en una setmana entre 

semestres, molts alumnes també havien marxat de vacances i no van assistir-hi. Des de la 

coordinació i sots-coordinació s’explica que el motiu darrera de fer aquesta sessió en la 

setmana entre semestre recau en que es més senzill coordinar tot el professorat per a que pugui 

assistir, ja que entre setmana la majoria té altres compromisos docents i laborals. Es planteja 

en tot cas cercar un format online que permeti l’assistència d’un major número d’alumnes. 

 
4. Valoració del final del primer quadrimestre del MUET per part dels estudiants 

En termes generals i de cara a la finalització del primer semestre, l’alumne exposa els següents 

punts que considera rellevants: 

4.1. Visió general de les assignatures 

Per petició de la sots-coordinació, s’elabora un document on es desenvolupa de forma més 

extensa la visió de l’alumnat sobre els diferents mòduls del semestre. En termes generals 

s’han volgut especificar dos aspectes. Per una banda, en relació al mòdul de 



METODOLOGIES D’ÀNALISI I RECERCA: TEXT DRAMÀTIC I ACTUACIÓ 

PERFORMATIVA s’ha recalcat la necessitat de dedicar part de la primera sessió a introduir 

el marc sobre el qual es mou l’assignatura i quin és el seu objectiu, així com quines eines es 

proposaran a l’estudiant, per a que així pugui englobar el seu coneixement sobre un paraigües 

comú i entendre quines són les connexions que es poden establir entre els diferents blocs del 

mòdul. D’altra banda, el gruix de la opinió sobre el semestre recau en l’assignatura de 

TEORIA I PRÀCTICA DE LA RECEPCIÓ TEATRAL, la qual ha tingut un recorregut molt 

accidentat al llarg del semestre per motius aliens al propi MUET. Les dificultats logístiques 

han fet difícil buscar substitucions a les classes i s’han desplaçat sessions de recuperació a la 

setmana entre semestres, de manera que l’assistència ha disminuït considerablement perquè 

els estudiants preveien que no hi hauria classe en aquell període. A més, hi ha sensació general 

que ha mancat extrapolar un coneixement general o marc teòric sobre la recepció i crítica del 

teatre ja que la majoria de sessions s’han centrat en casos d’estudi i exemples concrets, però 

no s’acabava de tancar la sessió amb una visió panoràmica que fugís de la pròpia anècdota. 

Això ha fet que després les tasques de l’assignatura fossin assumides pels alumnes amb dubtes 

o incògnites que no s’havien resolt a classe, encara que també la manca de continuïtat de les 

sessions no ha afavorit a elaborar un mapa genèric sobre la teoria que es volia proporcionar. 
4.2.  Retorn de les qualificacions 

Un aspecte que l’alumnat considera important fer incís és la tardança a l’hora de fer un retorn 

amb les qualificacions dels diferents exercicis i treballs que s’elaboren al llarg del semestre. 

A poc més d’una setmana del tancament d’actes manquen molts professors per a fer el retorn 

amb les notes dels exercicis en cas que l’alumnat vulgui replicar o revisar la seva feina. Des 

de la coordinació s’explica també que hi ha alumnat que sobrepassa la data d’entrega de les 

feines i després els treballs s’han de corregir a correcuita al darrer moment, però que és 

important la col·laboració de tothom (professorat i alumnat) per assegurar-se que un retorn a 

temps es pugui garantir. 

 

5. Torn obert de paraula i tancament de la sessió 

Ambdues parts es mostren conformes amb els temes tractats a la sessió i queda constància de les 

actuacions respectives que s’han de dur a terme per a solucionar les diferents situacions que s’han 

plantejat que requereixen de resolució immediata. 

 

Amb aquesta conclusió es dona per tancada la sessió a les 10:45h. 
 

 

 

Barcelona, a 13 de febrer del 2024 

 

 

 

Signat, 

 

 

 

Jordi Jané Lligé  Riikka Annina Laakso   Lluís Victory Cirer 


